2019主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

02/03/2019
	下週主日 Next Sunday

02/10/2019

	中文主席

English Presider
	張文迪
	宋保軍

	中文講員 

English Speaker
	程保治牧師
 Rev.  Jeff Cheng
	程保治牧師
 Rev.  Joshua Olds

	翻譯 Interpreter
	陳 瑛
	方 向

	中文司琴  Pianist
	羅鳳玲
	陈雅冰

	中文招待 

Ushers
	蔣洪平，Richard
蔡英超，王國歡
	姜 華，姚藝婷
洪绍基，熊就勝

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	劉偉衡/徐昱蓁
	向  東/樊 蓉

	托兒 Nursery
	羅美珍/王琇玲，于 溢
	陆妍依函/黃雯茗，刘杰铭

	圖書館 Library
	高  琳
	武淑菊

	分菜同工

Lunch Serving
	何若萍，暢麗平
吳美莲，黃雯茗
	徐慧君，陳  瑛
于  溢，邱鈺媛

	清潔同工 Cleaning
	熊就勝，Jack Epp
	劉砥中，劉偉衡

	保安Security Officer
	張 毅（S）/Josh(F)
	劉偉衡(S)/李允誠(F)

	週二Tuesday 
	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算







宣道預算

Monthly Budget for General: $14,000.00
         
Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	Dec. Income

收入
	. Dec. Expenses

支出

	常費General
	   $2，882.00
	$10，934.00
	 $15,550.25
	$13,464.76

	建堂Building 
	$925.00
	$1,240.00
	$10,737.33
	$4,538.33

	宣道Missions
	$930.00
	   $3，005.00
	  $4,965.00
	$4,087.90

	其他Special
	$0.00
	$0.00
	    $0.00
	$0.00


每月背诵经文    Monthly Memorize Verses –February 2019:
岂不知你们是神的殿，神的灵住在你们里头吗?（林前1 Corinthians 3：16）
我们所领受的，并不是世上的灵，乃是从神来的灵，叫我们能知道神开恩赐给我们的事。（林前1 Corinthians 2：12）

	牧師Pastor
程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
	Associate English Pastor

Rev. Joshua Olds

Tel: (214) 597-8573

josh@josholds.com
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 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

作主門徒‧全心敬拜神
  Be a Disciple ‧ Worship Wholeheartedly
                   聯合主日崇拜程序

  COMBINED ORDER OF WORSHIP
二月三日February 03, 2019                      10:45AM - 12:15PM主席 Presider: 張文迪                   司琴 Pianist：羅鳳玲               
                    講員Speaker：程保治牧師
默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All                                                             
宣召Convocation                詩 Psalm 117:1-2                      主席 Presider                                                                                                           
頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord’s Prayer眾立 All

讚美詩Praise Hymns                              眾坐Congregation
                55 快樂歌Joyful, Joyful We Adore Thee
                 9万福泉源 Come Thou Fount of Every Blessing
祈禱Invocation                                              主席Presider讚美詩Praise Hymns 345 My Jesus I Love Thee 亲爱耶稣  眾坐Congregation
讀經 Scripture Reading         路 Luke 9:23-27         眾坐 Congregation
證道                          更大的夢想                          程保治牧師
Sermon                    A Greater Dream            Rev. Jeff Cheng
奉獻Offering   453 All to Jesus I Surrender 一切全献上      主席 Presider  
                司事：蔣洪平，Richard，蔡英超，王國歡
聖餐 Holy Communion    256 痛哉!主血傾流At the Cross           眾坐Congregation
                 司事：張文迪，Josh Olds， 劉賢賜，熊就勝，蔣洪平
歡迎，報告          Welcome, Greeting & Announcements       主席 Presider
讚美    荣耀歸於真神Glory to God in the Highest     眾立Congregation              

祝禱Benediction                             程保治牧師Rev. Jeff Cheng
阿們頌 Amen Praise                                         眾立 Congregation     

默禱 Silent Prayer                                          眾坐 Congregation殿前代禱Altar Prayer Request                         眾坐 Congregation
 報告事項：
1.  歡迎新朋友參加主日崇拜。請大家留步到舊堂共享午餐。
2.下主日 (2/10) 是每月一次的聯合聖餐崇拜, 將在早上十點四十五分聚會。
  請預備心參加。
3.2019年度執事會團隊：主席/崇拜：張毅，副主席/團契：李允誠，財務：
  蔣洪平，教育：宋保軍，宣教：方向，英語事工：Richard, 總務I：劉偉
  衡，總務II: 潘志勤, 青少年事工：pastor Olds 。請大家為牧師執事們
  代禱，求神賜下合一的靈興旺主工。
4.教會的2019年度行事表已經打印好了，大家可以拿一份，常為教會的事工
  禱告。
5.教會將在二月十六日慶祝華人農曆年元宵，請大家邀請家人和朋友來參
  加，分享主的愛。詳情可向李允誠弟兄詢問。
6. 復活節主日4/21有洗禮，受洗班在2/17主日早上9:30開始，請和程牧師
  聯繫。
7. 溫馨提醒一：為了保持聖堂的清潔，請弟兄姐妹們在崇拜聚會時，
  不要把水杯帶進來，若有需要，請使用可以蓋緊的水杯或瓶裝水。謝謝。
8. 溫馨提醒二：為了健康和衛生的緣故，地點在主日學的教室裡，1:30 PM  
  到3:30 PM請不要把食物留在教室裡裡或必需用密封的容器來儲存零食。
 9. 上主日中/英語崇拜出席人數142人。
祷告事項：
1. 為在福建古田的「快樂兒童之家」事工的同工及孤兒們代禱。
2. 為Tulsa地區各教會復興及福音廣傳禱告。
3. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
4. 為2019年弟兄姊妹更渴慕主的話，立定心志一年讀聖經一遍禱告。
5. 為今年弟兄姊妹背誦聖經金句禱告(每月2節經文)。
6. 為學生團契歡迎新生，新生的生活適應及救恩禱告。
7. 為2019年教会要組成的短宣隊禱告，求神興起更多弟兄姊妹參加。
8. 為2/16 (週六) 元宵節聚會的準備工作，及邀請新朋友一起歡度元宵禱告。
9. 為門訓小組及將要組成的小組禱告。
10. 為近最信主的弟兄姊妹禱告，願意跟從主、做主門徒。
11. 為教會附近的孩子參加靑少年或兒童活動禱告。
12. 為周沛仁姊妹心臟手術後的心跳正常及完全康復禱告。
Announcements: 

1.   We welcome new friends who worship with us.  Please stay for lunch and fellowship with us.

2.  Next Sunday (2/10) our monthly combined worship service will begin at 10:45 AM. Please prepare our heart to come.
3. 2019 Deacon Board members are: Chairman/Worship: Sugin Tiong, Vice-Chair/Fellowship: Yung Lee, Treasurer: HongPing Jiang, Education: Paul Song, Mission: Xiang Fang, English Ministry: Richard, General Affairs I: Hank Lau, General Affairs II: Chihchin Pan, Youth Ministry: pastor Olds.
  4.  Our 2019 church ministry calendar is available for everyone. Please grab one and pray for all the ministries. 

5. Our church will celebrate Chinese New Year Lantern Festival on 2/16. Please plan to come and also invite your friends to join us for a night of fun and celebration. Please contact brother Yung Lee for details.
6. We will have baptism Class for Easter Baptism (4/21). For those who would like to receive baptism, please contact Pastor Cheng or Elder Chang.

7. Friendly Reminder 1: In order to maintain the cleanliness of the sanctuary, please do not bring in open-top cups during the worship service. Water bottles with caps or spill-proof lids are acceptable. Thank you!
8. Friendly Reminder 2: For health and hygiene purposes, please remove all

    unfinished food and store the snacks in appropriate places in the Sunday School 
    classrooms.
  9. Last Sunday Chinese/English services attendance was 142.

Prayer Items: 
1. Pray for the co-workers and the children in Gu-Tien’s “Happy Children’s Home”.

2. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel.

3. Pray for the families and the ministries of Pastors, Elder, and deacons.

4. Pray for our brothers and sisters to hunger for God's Word in 2019. Let's commit to reading through the entire Bible this year.

5. Pray for brothers and sisters to be diligent in memorizing Bible verses this year (2 verses every month).

6. Pray for the university student ministry as they welcome new students. Pray for the incoming students' living situations, and for their salvation. 

7. Pray for the 2019 Short-term missions planning. Pray for the Lord to raise up team members.

8. Pray for the preparation of the Lantern Festival on Saturday, 2/16, and for the Lord to bring new friends to celebrate the Lantern Festival.

9. Pray for the discipleship groups and the groups to be formed.

10. Pray for the brothers and sisters who have recently accepted Jesus as Savior and Lord to be faithful followers of Christ Jesus. 

11. Pray for the children in our church neighborhood to attend youth or children's activities.

12. Pray for sister Zhou Peiren's normal heartbeat after heart surgery and her full recovery.
講道大綱Sermon Outlines:
1.捨己背起十字架 

Deny himself and take up his cross

2.選擇真正的生命 

Choosing true life 

3.得享神國度的榮耀 

Enjoy the glory of God’ kingdom 
